



RESPONSE TO PETITION

Prepare in English and French marking 'Original Text' or 'Translation'

PETITION NO.: 421-00189

BY: **Ms. MAY (SAANICH-GULF ISLANDS)**

DATE: **APRIL 19, 2016**

PRINT NAME OF SIGNATORY: **RANDY BOISSONNAULT**

Response by the Minister of Canadian Heritage

SIGNATURE
Minister or Parliamentary Secretary

SUBJECT

Canadian Broadcasting Corporation

ORIGINAL TEXT

REPLY

The Government would like to thank the petitioners for expressing their support for the Canadian Broadcasting Corporation (CBC).

The Government recognizes the importance of the national public broadcaster. CBC/Radio Canada plays a vital role in providing access to programs and services in the digital age.

The Government will reinvest \$675 million in CBC/Radio-Canada over the next five years.

This additional funding will support CBC/Radio-Canada in its digital transformation in order to better serve Canadians with content that reflects their experiences.



RÉPONSE À LA PÉTITION

Préparer en anglais et en français en indiquant 'Texte original' ou 'Traduction'

N° DE LA PÉTITION : 421-00189

DE : MME MAY (SAANICH-GULF ISLANDS)

DATE : LE 19 AVRIL 2016

INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE : RANDY BOISSONNAULT

Réponse de la ministre du Patrimoine canadien

SIGNATURE

Ministre ou secrétaire parlementaire

OBJET

Société Radio-Canada

TRADUCTION

RÉPONSE

Le gouvernement tient à remercier les pétitionnaires d'avoir souligné leur appui à la Société Radio-Canada. Le gouvernement reconnaît l'importance du radiodiffuseur public national.

Le gouvernement reconnaît l'importance du radiodiffuseur public national. CBC/Radio-Canada joue un rôle indispensable en offrant un accès aux programmes et services à l'ère numérique.

Le gouvernement réinvestira 675 millions de dollars dans CBC/Radio-Canada au cours des cinq prochaines années.

Ce financement additionnel appuiera CBC/Radio-Canada dans sa transformation numérique afin de mieux servir les Canadiens avec un contenu qui reflète leurs expériences.